
Side 1 av 2 

Confidential 

 

Tilsted0e: Medlemmer av Telemarkskomiteen: 
Rolf Bryn (RB), Niri Lyngdal (NL), Isabella Alveberg (IA) ,Bjarne Ringstad (BR), Mathilde 
Olsen Ilebrekke (MOI) 
 
Per Olav Tangen, Frederic B Bræin 
 
Forfall: Guro H Kjølseth (GHK) 

Organisator/referent: RB 

Dato/tidspunkt 22.02.2023, kl. 18.00-19.00 

Sted: Teams 

Tema: TK-møte nr. 8 2022-2024 

 

Habilitetsvurdering 

Kort status ansvarsområder 

• Økonomi/Administrasjon (POT/FBB) 
o Gikk 176’ i rent overskudd i 2022 som da blir lagt til egenkapitalen.  
o Ellers god status. 

• Markedsarbeid (FBB/POT) 
o Tar en runde med alle partnere. Virker som det meste blir ok. Mest spenning knyttet til klær. 

Avtalen gjennom Profilhuset ser ut til å fortsette. Prater også med HH. 
o Arbeidsgruppe med Ola og Odd Inge om å finne en sponsor som kan gi oss penger. Ål har mye 

som kan gjøre det enklere. WC-arrangement, lokale løpere.  
o Veldig dårlig dekning i lokal media på Ål. Må lage ferdige artikler. 

• Sport (topp og bredde) (POT) 
o Fikk en seier som var veldig bra, men hadde kanskje større forventninger til de andre rennene. 
o Laget et uttak til Jr-VM – tatt ut alle de som var på Ål med egenandel for de som ikke er på lag. 
o Uheldig situasjon knyttet til en løper som ville tape over NSFs sponsorer. Dette må det tas tak i 

etter sesong for å ikke lage støy i laget inn mot Jr-VM og VM. 

• Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG) 

 

Sak 9 – 2022-2024 Terminliste og rekruttering 

Oppdatering og status. 

- Bjorli. Har ingen som kan ta timing. Lurer på hva som kan gjøres. 13 påmeldte. Blir nok 20 totalt. RB 
lærer Frederic så mye som mulig mandag. Plan B er Brower-systemet. 

- Sogndal. Vil muligens ha samme problemstilling som Bjorli når det gjelder timing. Kjeringi Open 
kjører med brikke, men de ønsker ikke å gjøre dette med NM Klassisk. FBB sette opp et møte med 
dem etter Bjorli. BR ringer Roar Vangsnes. 

Sak 10 – 2022-2024 Bruk av nedslagshengeren 

Skal få en rapport fra Per Ståle om hvordan det gikk på Ål. Burde kanskje ha blitt stående gjennom uken, 
men det var ikke kapasitet til dette. Har lånt ut noen ski som gjør at det skaper i hvert fall noe aktivitet. 

Nå er den vei til Rykhus, han har en plan med den. 

 
www.skiforbundet.no  

Referat møte i Telemarkskomiteen 

http://www.skiforbundet.no/
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Sak 7 – 2022-2024 Organisering av telemark 

Oppdatering på ansettelsesprosessen. 12 søkere med relativt god kapasitet. 6 ble vurdert i et første 
intervju. 3 skal til annengangsintervju i morgen. 

Neste møte/møteplan 

Dato og tid Møte Møteform 

22.02.2023, 17.00 TK-møte Teams 

   

   

 


